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Vraag Antwoord

Bent u bereid ook te onderzoeken (met bijv. de gemeente Amersfoort en/of de RUD 
Utrecht) of soortenbescherming binnen de flora en fauna (vleermuizen e.a.) ook in 
kaart kunnen worden gebracht qua leefgebieden binnen Woudenberg?

Doel: Zodat ook daar de procedures kunnen worden vereenvoudigd en versneld. 
Als daarbij ook een vrijstelling voor onderzoekplicht kan worden gegeven, versnelt 
dat (aanzienlijk) in tijd bij aanvragen van bouwvergunningen en dat bespaart 
uiteraard kosten.

Deze vraag heeft geen betrekking op de BKK. 
Het kan vergelijkbaar met de BKK nuttig zijn en een besparing voor met name 
particulieren op de onderzoekskosten in de voorbereiding van bouwplannen (ook 
vergunning vrij). Een dergelijk plan kan ook bijdragen aan het zichtbaar maken van de 
belangen van flora en fauna en het vergroten van het draagvlak. 
De juridische waarde van dit soort plannen, de rechtsgeldige duur en daarmee 
bruikbaarheid van zo’n plan zal eerst nadere onderzocht moeten worden. 

Om zo’n plan op te stellen is een opdracht en budget vanuit de raad nodig voor het 
inhuren van deskundigheid en de begeleiding van zo’n proces. In de reguliere 
budgetten en uren is hier geen rekening mee gehouden en is er ook geen ruimte.
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